
  

Protokół nr 2 z 08.01.2024 

Z posiedzenia Prezydium Rady Rodziców Pozytywnej Szkoły Podstawowej  

im. Arkadiusza Arama Rybickiego w Gdańsku w roku szkolnym 2023/2024 

 

 

 

1. 08.01.2024 r. w Pozytywnej Szkole Podstawowej im. Arkadiusza Arama Rybickiego w Gdańsku 

odbyło się spotkanie w związku z rezygnacją Beaty Leer (Przewodnicząca) z członkostwa w 

Prezydium Rady Rodziców. W spotkaniu uczestniczyły: 

Aleksandra Góralska-Dederowska 

Anna Niemand-Niedziela 

Katarzyna Piechowska 

Katarzyna Smyk 

Grażyna Thiel 

Joanna Tul-Gola. 

 

2. Omówiono rezygnację z członkostwa w Prezydium Rady Rodziców: 

• Beata Leer 

• Agnieszka Krawczyk. 

 

3. W związku z powyższym dokonano wyboru przewodniczącej i zastępcy przewodniczącej.  

Kandydowały Grażyna Thiel na przewodniczącą oraz Joanna Tul-Gola na zastępczynie 

przewodniczącej. 

Obie kandydatki zostały zaakceptowane przez obecnych na spotkaniu w głosowaniu jawnym.  

Podjęta została Uchwała nr 3/2023/2024 o następującej treści: 

 

 

 

 

 



  

Uchwała nr 3 

 Rady Rodziców Pozytywnej Szkole Podstawowej im. Arkadiusza Arama Rybickiego w Gdańsku 

z dnia 08.01.2024 r. 

w sprawie powołania przewodniczącej i zastępczyni przewodniczącej Rady Rodziców w roku 
szkolnym 2023/2024 

 

 

Na podstawie art. 83 i 84 Ustawy z 14 grudnia 2016 r. Prawo Oświatowe oraz regulaminu Rady 

Rodziców Prezydium Rady Rodziców ustala, co następuje: 

§1 

Prezydium Rady Rodziców Pozytywnej Szkole Podstawowej im. Arkadiusza Arama Rybickiego 

 w Gdańsku na spotkaniu 08.01.2024 r. w głosowaniu jawnym dokonało wyboru przewodniczącej  

i zastępczyni przewodniczącej na rok szkolny 2023/2024. Wybrani zostali:  

 

Grażyna Thiel – przewodnicząca 

Joanna Tul-Gola – zastępca przewodniczącej 

§2 

Wszystkie powyższe osoby wyraziły zgodę na kandydowanie.  

§3 

Przewodnicząca i zastępczyni przewodniczącej  wybrane zostały jednogłośnie. 

§4 

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia. 

 

 

W imieniu Rady Rodziców  

Grażyna Thiel 

 

 

 



  

 

Tematy omówione na spotkaniu 08.01.2024 w celu podjęcia współpracy w ich realizacji z dyrekcją 
szkoły: 
 

3.1.  ROLA RADY RODZICÓW (prezydium) i oczekiwania jakie wobec nas ma dyrekcja, grono 
pedagogiczne. Jak widzimy to prezydium: 

• chcemy współpracować 
• chcemy być obecni w szkole, angażować i aktywizować rodziców do działania na rzecz szkoły, 

to buduje poczucie społeczności, pozwala zapanować nad roszczeniowością,  
• zaczynamy od nowa, doświadczeni poprzednich ekip były różne i chcemy wypracować własne, 

optymalne dla wszystkich stron standardu 
• jak możemy wesprzeć szkołę naszym budżetem 
• udział w dniach otwartych, kiermaszach, dniu dziecka – w jaki sposób możemy/ powinniśmy się 

włączyć. 
 

3.2.  BUDŻET. Możliwości pozyskania środków finansowych. 
• kiermasze organizowane przy współudziale Rady Rodziców. 

 
3.3.  WOŚP. Finał 28.01.2024 uczestnictwo w 2025 roku do omówienia z dyrekcją szkoły. 

 
3.4.  Automaty z przekąskami (zdrowe soki, przekąski). 

Oferty, które również wniosą coś dodatkowego dla szkoły – np. „dzwonek przyjazny uczniom”. 
Dostęp do automatów z przekąskami ograniczenie wyjść uczniów do okolicznych sklepów oraz 
pozwoli na kontrolę rodziców nad jakością kupowanych przez uczniów przekąsek. 

 
3.5. „Stajnia rowerowa” – stojaki na rowery,  
• wokół szkoły za mało stojaków na rowery (widać nie tylko w czasie „rowerowego maja” ), 
• rozmowy z Wydziałem Środowiska UM, organizatorem akcji Rowerowy Gdańsk, radą dzielnicy, 
• wspieranie zdrowych nawyki u uczniów.  

 
3.6. Szafki dla klas młodszych – brak półeczek na buty, szafka o nie podzielonej przestrzeni nie 

sprawdza się w codziennym użytkowaniu. 
 
3.7. Zasady oceniania oraz prace domowe temat poruszony na ostatnim spotkaniu Rady Rodziców, 

ale przez brak sprawozdania i nie przekazanie stanu realizacji zadań przez ustępującą 
Przewodniczącą, prosimy o informacje jakie są ustalenia. 

 
3.8. MUNDURKI.  
3.8.1. Konieczność ponownego przejrzenia Regulaminu, liberalizacji pod kątem uwzględniania 

trudniejszej sytuacji wielu rodzin, polityki zero waste, proekologicznej (wielu uczniów 
korzysta w ubrań po starszym rodzeństwie, kupowanych w sklepach z używaną odzieżą)   

• nie jest kwestionowana rola niebieskich koszulkach polo, które pełnią rolę wzmocnienia 
identyfikacji społeczności szkolnej z placówką, „estetyzacji korytarzy”, wyróżnikiem na zewnątrz 
szkoły – uczeń nie jest anonimowy w przestrzeni dzielnicy, sklepach itp. np. obostrzenia 
dotyczące bluz, koloru spodni 

• warto ponownie spojrzeć na obostrzenia dotyczące bluz (napisy, nadruki, może rozszerzenie 
kolorów) 

• kolory spodni, spodnie z łatami, rozdarte na kolanach 



  

• omówienie z nauczycielami zasad oceniania „braku stroju”. Obecnie zgłaszane są absurdalne 
lub nieregulaminowe sposoby oceniania w tym zakresie. 

• Mundurek, który będzie niósł pozytywny przekaz, ubranie, z którym uczeń się identyfikuje, 
• Warto pomyśleć nad włączeniem społeczności uczniowskiej w dyskusję nad optymalną formą 

mundurku, z jakim będą się identyfikować, potraktują go jako rzecz na jaką mają wpływ, a nie 
tylko narzucony odgórnie nakaz, podlegający rygorystycznym egzekwowaniu. 
Może forma referendum – z kilkoma konkretnymi pytaniami, które nadal pozostawiają 
możliwość nakreślenia pewnych ram gronu pedagogicznemu i rodzicom. np. 1. Koszulka polo i 
granatowy sweterek 2. Koszulka polo i sweterek lub bluza w określonym kolorze 3 sama 
koszulka polo itp. 
 

3.9. Akcja „Uwolnić mundurek / bądź Eko”. 
• Zagospodarowanie mundurków pozostawionych w biurze rzeczy znalezionych. W terminach 

poprzedzonych skierowaną do rodziców informacją, o konieczności odbioru rzeczy z Biura, 
mundurki zostają oddane do pralni (opłacanej z zasobów RR) lub indywidualnie uprane i 
uprasowane, po czym (posegregowane według rozmiarów wracają do szafki jako odzież do 
wykorzystania w sytuacjach awaryjnych lub dla uczniów gorzej sytuowanych 

• Ustawienie kosza odzieżowego, gdzie chętni rodzice mogliby oddawać mundurki, z których 
wyrosły ich dzieci – po czym wykorzystać je w sposób jak wyżej. 

 
4.10. LICZEBNOŚĆ KLAS. 

Znacznie wzrosła liczebność klas, poza zakładany wcześniej limit. 
Zakładane działanie w tym zakresie. Możliwości i ograniczenia. 

 
 
4.  Zebranie zakończono. 
 

W imieniu Rady Rodziców  
Grażyna Thiel 


